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Darłowo, dnia 30 grudnia 2022 roku 
 
 
 
BR.0002.16.2022 
 
 

Protokół Nr LXI/2022 

z LXI sesji (nadzwyczajnej) Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 30 grudnia 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Henryka Ignatowicza - Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 925. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 10 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Radny Dariusz Bańczewski – był nieobecny, usprawiedliwiony. 
Radny Waldemar Bonk – był nieobecny, usprawiedliwiony. 
Radny Robert Ciszek – był nieobecny, usprawiedliwiony.  
Radny Grzegorz Hejno –  Przewodniczący Rady był nieobecny, usprawiedliwiony. 
Radny Piotr Szewczykowski – był nieobecny, usprawiedliwiony.  
 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu LXI sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji w dniu 30 grudnia 2022 
roku stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział wzięli także sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo. 
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/  

 
Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania sekretarza 

obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano radnego Pana Wiesława Moskwę.  
Innych kandydatur nie było. Radny Wiesław Moskwa wyraził zgodę.  
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W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych, głosując: 
9 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący (Wiesław Moskwa). 
 
Na protokolantkę Wiceprzewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że 
dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.) na wniosek Wójta Gminy 
Darłowo.  

 
Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej został złożony w 

dniu 29 grudnia 2022 roku w Biurze Rady. Wobec powyższego sesja została zwołana zgodnie                          
z ustawą.  

 
/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
Wiceprzewodniczący przypomniał obecnym, że jest to sesja zwołana w trybie 

nadzwyczajnym, na wniosek, wobec czego dodatkowym warunkiem dokonania zmiany                           
w porządku obrad jest przede wszystkim zgoda wnioskodawcy na tę zmianę.  

 
Następnie Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt 

chciałby złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  
Wójt powiedział, że nie.  
Nikt wniosków nie zgłosił.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił porządek obrad
1. Otwarcie obrad sesji.  

 dzisiejszej sesji:  

2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok. DRUK Nr 

1/2022LXI 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 

na lata 2022-2029. DRUK Nr 2/2022LXI 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Darłowo, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2022. DRUK Nr 3/2022LXI 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu w 
roku 2023 na organizowanie publicznego transportu zbiorowego. DRUK Nr 4/2022LXI 

7. Zamknięcie obrad.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
obrad: 
W głosowaniu udział wzięło 10 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
10 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących. 
 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo 
poinformował, że porządek obrad został przyjęty. 
 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok.                         
Druk Nr 1/2022LXI 

Ad.3. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem i autopoprawką. Pan wójt powiedział, że kończymy ten rok 2022 i już 
zaczniemy nowy budżet na nowy rok, który już jest określony, ale porządkujemy jeszcze stary 
rok, stare sprawy i stare zapisy budżetowe. Wójt powiedział, że chciałby tutaj omówić druk 
wraz z autopoprawką, bo dzisiaj jeszcze w sumie mamy dosyć dobrze wiadomości, bo 
dostaliśmy jeszcze choć nie duży ale jednak zwrot na drogę w Kopań. Aczkolwiek z każdej 
złotówki się cieszymy.  

Pan wójt powiedział, że dokonujemy zwiększenia dochodów miedzy innymi:  
1. Z dotacji otrzymanej z Urzędu Wojewódzkiego na drogę w miejscowości Kopań, 

którą realizujemy. Początkowo podpisana umowa była na 54 000,00 zł. 
Dostaliśmy zwiększenie 237 000,00 zł. I jeszcze dzisiaj rano podpisaliśmy aneks o 
umowę o niecałe 3 000,00 zł, ale kwota całkowita to już jest prawie 294 825,00 zł, 
więc znaczna kwota, która zrekompensuje nam część budowy tej drogi. 

2. Zwiększamy także dotację otrzymaną na wypłatę dodatku węglowego w kwocie 
608 940,00 zł. Wszystkie te wnioski z dotacji, które są rozpatrzone są wypłacone.  

3. Także zwiększamy środki za nadawanie numeru PESEL z Funduszu Pomocy 
Ukrainie w kwocie 34,80 zł.  
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4. Otrzymanych środków na zadanie pn. wspieranie rodziny z Funduszu Pracy 
3 000,00 zł na realizację programy, który jest realizowany przez GOPS w 
Darłowie.  

Pan wójt powiedział, że także dokonujemy zmian w określonych działach, między 
innymi w Szkole w Kopnicy zmieniamy środki na remont sali szkolnej w ramach budżetu 
szkoły. Zostały środki z mieszkania do remontu, które zostały przemienione na klasy szkolne. 
Także w autopoprawce zmieniamy zapisy budżetowe dotyczące środków sołeckich dotyczące 
sołectwa Dobiesław Tam nastąpiła taka pomyłka, ze oświetlenie uliczne było w innym dziale 
niż zapisane w drogowym dziale a nie w dziale dotyczącym oświetlenia. Poprawiamy to, żeby 
można było to wszystko zapłacić, bo zadanie już jest wykonane. Także to są wszystkie 
zmiany, które kończą budżet 2022 roku.  

 
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok oraz projektu 
uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-2029 stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt głosu nie zabrał.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2022 rok wraz z autopoprawką:  
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok. 

/Uchwała Nr LXI.605.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.4. 
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2022-2029.  Druk Nr 2/2022LXI 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2022-2029 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem i autopoprawką. Pan wójt powiedział, że przychody nie uległy zmianie, 
rozchody nie uległy zmianie, dług gminy też nie uległ zmianie, czyli nic nie zaciągnęliśmy do 
tej pory. Kończymy rok 2022 bez długu gminnego. Zwiększamy także – bo tu autopoprawka 
dotyczy także tego zwiększenia na drogę w miejscowości Kopań, co było oczywiście 
omawiane przy zmianach w budżecie, aczkolwiek zmiana w wpf dotyczy także zadań 
inwestycyjnych w wieloletniej prognozie finansowej ze względu na to, że podpisujemy 
umowę dwuletnią, półtoraroczną z możliwością przedłużenia do dwóch lat na odbiór i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych zagospodarowanych przez naszą spółkę gminną. 
Takie zapisy w latach 2023-2024 powinny się i znajdują się w tej uchwale. Są w niej 
zapisane. To są wszystkie zmiany, które zaproponowaliśmy, które były omówione także przy 
autopoprawce przy zmianach w budżecie na 2022 rok.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-
2029 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt głosu nie zabrał.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2022-2029 wraz z autopoprawką:  
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2022-2029. 

/Uchwała Nr LXI.606.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2022-2029 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że ma nadzieję, ze już nic się nie zmieni do końca dnia, 
bobyśmy musieli specjalną, nadzwyczajną komisję jeszcze powołać.  
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Pan wójt powiedział, że tego nie wiemy.   
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Darłowo, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2022.  Druk Nr 3/2022LXI 

Ad.5. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Darłowo, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2022 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że co roku na koniec roku przeważnie podejmujemy 
taką uchwałę o wydatkach, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. Są to wydatki, 
które powinny być wykonane do końca roku, lecz ze względu na różne przyczyny i aneksy do 
umów, które są już podpisane, zostają przeniesione na rok następny i muszą być maksymalnie 
wykonane do 30 czerwca 2023 roku. W przypadku, gdybyśmy tej uchwały nie podjęli, 
musielibyśmy zabezpieczyć dodatkowe środki w przyszłorocznym budżecie na ten cel. 
Aczkolwiek jest możliwość jakby przeniesienia tych środków z tegorocznego budżetu, które 
mieliśmy na ten cel, na odrębne konto bankowe i zapłatę za te umowy aneksowane w 
przyszłym roku po wykonaniu zadania ze środków tegorocznego budżetu, które są, które 
zostaną dzisiaj przelane na osobne konto bankowe. Jest to kwota niemała bo wynosząca 
4 701 286,78 zł.  
  

Pan wójt wymienił zadania, których nieudało się w tym roku wykonać, które będą 
dokończone w przyszłym półroczu: 

1. Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Kopań. Droga miała być dokończona w 
tym roku, aczkolwiek warunki atmosferyczne, ten śnieg i ten mróz spowodował, że 
niestety wykonawca wniósł o aneks i wykona to już z początkiem roku następnego.  

2. Także związane z tym zadaniem jest świadczenie usług nadzoru inwestorskiego.  
3. Następnie mamy umowę realizacji rewitalizacji w miejscowości Pęciszewko i w 

Bukowie morskim o ile w Pęciszewku inwestycja została zakończona, to w Bukowie 
morskim jeszcze trwa i w pierwszym kwartale przyszłego roku powinna się 
zakończyć. Też związane jest to z warunkami jakie wykonawca tutaj spotkał i nie 
skalkulował w swoim harmonogramie pracy. 

4. Także nadzór inwestorski nad tym zadaniem jest przeniesiony na przyszły rok. 
5. Także jesteśmy w trakcie opracowywania dokumentacji projektowych różnych, które 

nie zdążyły być wykonane w tym roku a miedzy innymi jest to opracowanie 
dokumentacji projektowej mostu na rzece Grabowej w Porzeczu.  

6. Opracowanie dokumentacji projektowej kładki pieszo-rowerowej na szlaku R-10 na 
Mierzei Jeziora Kopań.  
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7. Opracowanie dokumentacji projektowej drogi w Kopnicy i tu też projektant nie 
uzyskał pozwolenia na budowę, ale jest już ku końcowi ten projekt. Na początku 
przyszłego roku zostanie on wykonany.  

8. Także ze względu na złe warunki atmosferyczne nie zdążyliśmy położyć kawałek dróg 
betonowych i zaraz w nowym roku gdy tylko warunki na to pozwolą będą ułożone w 
miejscowościach: Kowalewice,  

9. Kowalewiczki i  
10. Bukowo Morskie.  
11. Nie przyszła jeszcze wiata przystankowa w miejscowości Sińczyca – autobusowa.  
12. Także ta największa nasza kanalizacja, która już się dzieje, aczkolwiek inwestycja 

kanalizacyjna, która można zobaczyć w Zakrzewie, tu ze względów też pogodowych 
wykonawca nie wykonał  pierwszego harmonogramu, a także ze względu, że też te 
roboty drogowe się nie współgrały, więc jakby nie wykonał rozliczenia pierwszego 
etapu i ten przyszły etap będzie po prostu w styczniu, w lutym zakończony, więc tą 
płatność będziemy wtedy realizować.  

13. Także zostały nam środki i mamy podpisaną umowę na nasadzenia przy ulicy 
Dąbkowickiej.  

14. Także na rozbudowę monitoringu w miejscowości Wicie. W nowym roku będzie to 
wykonane.  

15. Zjazd w Rusku, na co umowa jest też podpisana. Zjazd z drogi gminnej w 
miejscowości Rusko.  

 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Darłowo, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego 2022 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt głosu nie zabrał.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy 
Darłowo, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022:  
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Darłowo, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

/Uchwała Nr LXI.607.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Darłowo, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono. 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu w roku 2023 na organizowanie publicznego transportu zbiorowego.                   
Druk Nr 4/2022LXI 

Ad.6. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu w 
roku 2023 na organizowanie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że rok temu też udzielaliśmy pomocy. Ruszyły 
dofinansowania do transportu zbiorowego. Organizatorem jest tu powiat sławieński. Pojawiły 
się pewne połączenia, które w jakiś sposób lepszy/gorszy jakby nam się wydawało, ale jednak 
niektórzy mieszkańcy mają jakby możliwość transportem publicznym dojechania jeżeli musza 
załatwić jakąś określoną sprawę. Pan wójt powiedział, że rozumie, że czasami godziny nie 
odpowiadają, ale nie jesteśmy w stanie zapewnić lepszego rozwiązania. Realizatorem jest 
powiat, który zdobywa środki zewnętrzne, aczkolwiek różnicę od dofinansowania do pełnej 
kwoty zadeklarowanej przez przewoźnika pokrywają gminy i w przypadku Gminy Darłowo 
wiemy, że ta kwota jest trochę wyższa niż 100 000,00 zł, ale będziemy to korygować już po 
nowym roku. Czyli zabezpieczamy na razie i mamy w budżecie 100 000,00 zł i taką uchwałę 
o udzieleniu pomocy na ten cel, czyli na organizowanie transportu publicznego zbiorowego 
zabezpieczamy powiatowi.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu w roku 2023 na 
organizowanie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/  
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt głosu nie zabrał.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Sławieńskiemu w roku 2023 na organizowanie publicznego transportu 
zbiorowego:  
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
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0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu w 
roku 2023 na organizowanie publicznego transportu zbiorowego. 

/Uchwała Nr LXI.608.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu w roku 2023 na organizowanie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Wiceprzewodniczący powiedział, że zanim zamknie ta sesję, aczkolwiek scenariusz 
tego nie przewiduje, ale nie byłby sobą, gdyby się nie wyłamał. Wiceprzewodniczący bardzo 
serdecznie podziękował radnym za wyrozumiałość w tym ostatnim okresie, kiedy 
Przewodniczący był chory, i był zobowiązany prowadzić sesję. Wiceprzewodniczący 
podziękował, że nie został „wybuczany” za lasusy słowne, problemy organizacyjne. 
Wiceprzewodniczący podziękował także radnemu Wiesławowi za to, że tutaj jest cały czas 
uważny i protokolantce, która stara się, żeby błędów jak najmniej popełniał.   

Mówca powiedział, że życzenia sobie złożymy w przyszłym roku. Ten rok 
podsumowujemy i cieszymy się, że wszyscy zdrowi jesteśmy, panie coraz piękniejsze, my 
coraz młodsi – mężczyźni.  

 
Pan wójt powiedział, cieszmy się, że mamy dobry humor i żeby tak zostało i żeby było 

zdrowie. Wójt powiedział, że powie coś co może zdenerwuje przewodniczącego: „Szczepmy 
się na covida”. Wójt powiedział, że przyjął czwartą dawkę i czuje się dobrze. Obyśmy byli 
zdrowi w dobrych humorach, szczęśliwi i życzymy dobrej zabawy na ten nowy rok.  

Pan wójt powiedział, że tu mu pani Skarbnik podpowiada, że w BBS mamy konto 
zamknięte i prosimy tylko wpłacać na konto PKO wskazane, żeby nie wpłacać na stary 
rachunek. Będzie się odbijać wpłata i będzie wracała na konto.  

 
Wiceprzewodniczący, że w uzupełnieniu tego co pan wójt powiedział, że nie będzie 

komentował, bo mamy swoje zdrowie i swoją wolę. Mówca powiedział, że każdy powinien 
podejmować sam decyzje w kwestiach zdrowotnych i nie powinno to być narzucane. Mówca 
jeszcze raz bardzo podziękował za ten rok.  

 
 

Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad LXI sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 925 w dniu 30 grudnia 2022 roku. 

Ad.7. 

 
   

    
Obradom przewodniczył: 

       Wiceprzewodniczący 
              Rady Gminy Darłowo 
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                                                                    Henryk Ignatowicz 

 
Sekretarz obrad
Radny Rady Gminy Darłowo    

:  

        
Wiesław Moskwa 
 
 

Iwona Kowalska  
Protokół sporządziła: 

 
 


